
Vergadering MR 't Span

Datum        : 09-02-23
Aanwezig    : Gert Jan Riemers (directie), Maryanne Wittink, Ester Tijsen, 

Femke Dalmaijer, Adinda Lont (oudergeleding) en Siegrid 
Beneker (oudergeleding)

Afwezig       : Arnoud Vooijs (oudergeleding)
Locatie        : 't Span
Tijd : 14:30 uur

Agenda

1. Opening en goedkeuren notulen (5 oktober): Plan vanuit school is een 

doorgaande lijn seksuele ontwikkeling van kinderen . Vorige week 

ouderavond GGD geweest bij de kleuters, goede opkomst en positieve 

avond, ouders zijn goed geïnformeerd naar huis gegaan, o.a. over 'wat 

is normaal en afwijkend gedrag bij kleuters in de seksuele 

ontwikkeling'. 

2. Ingekomen stukken: GMR stukken zijn via de mail binnengekomen, 

heel beleidsmatig. Geen punten

3. Oudertevredenheidsonderzoek: herkenbaar van wat wij bij de MR 

aangegeven hebben. Bredere ouderavond zou misschien meer ouders 

kunnen trekken. Begin van het schooljaar informeren over wat er dit 

schooljaar gaat gebeuren en daar andere thema's aan kunnen 

koppelen. Wellicht niet op een avond, maar na schooltijd. 

Communicatie: er is een inhaalslag geweest w.b. informeren van 

ouders de afgelopen twee jaar. Er is veel aandacht voor. Gert Jan wil 

een klankbordgroep van ouders inrichten, om bepaalde aspecten te 

bespreken. Veiligheid/pesten scoorde vrij hoog, opvallend.  GJ heeft 

met voorzitter ouderraad over de kleuters gehad. Gert Jan is van plan 



om een enquete/poll uit te zetten naar ouders. Er zit een groot verschil 

in de groepen in hoe de ouders erover denken. Bij kleuters is de 

overstap van Edumaps naar een testversie van Iep voor kleuters gezet.

Dan is er een mooie doorgaande lijn. Er kan ook doorgetest worden bij 

kleuters die verder zijn in de ontwikkeling. Opmerking vanuit 

oudergeleding: Rapporten zijn vrij laat in het jaar (feb pas het eerste 

rapport). Gekoppeld aan informeren over leerprestaties uit het 

oudertevredenheidsonderzoek, zoals: weten ouders in welke extra 

groepjes het kind zit, worden testresultaten gedeeld, maar ouders 

kunnen zelf aan de bel trekken. Advies vanuit oudergeleding: deel 

leerresultaten direct na het afnamemoment. 

4. Stand van zaken: - bibliotheek: gesprek met onderwijsversterkers 

(vroegere OBD), traject vastgesteld en werkgroep samengesteld om dit

uit te werken. Dilemma is VNL (vernieuwd niveau lezen) of indeling 

vanuit de bibliotheek. Er komt een constante aanvoer van nieuwe 

boeken. Leesmotivatie en bevordering zijn belangrijke doelen. GJ gaat 

schoolaanbieders bellen ivm veiligheid kleuters en inrichting 

bibliotheek. Bij iedere leerling is nu een warme overdracht, coördinator 

is Miranda. Gymles: op maandag is er les, op woensdag niet. Er zijn 3 

leerlingen die de gymlessen opzetten en daar heel enthousiast mee 

bezig zijn. Hoe gaat het in groep 5: gaat gezien de grote groep best 

goed, er is dubbele bezetting op vrijdag en er wordt ook gelet op het 

geven van persoonlijke aandacht. 

5. Vrijwillige ouderbijdrage: er zijn meerdere herinneringen geweest, 

maar dit jaar minder bijdragen dan andere jaren. Er zou nog een poll 



over de verhoging komen, die komt nu nog digitaal. Jammer dat dit 

niet bij de Kanjertraining avond live gedaan is. 

6. Informatieavonden (Kanjertraining): Lage opkomst, evt andere 

invulling, meer onderwerpen op één avond. 

7. Engels: Vanuit Wiringherlant wordt naar ouders gecommuniceerd dat 

leerlingen van 't Span een te laag niveau Engels hebben. Er wordt aan 

de kerndoelen voldaan. De frustratie van de leerkracht is dat 

Wiringherlant dat niet naar de school communiceert, hier is een mail 

over gestuurd. 

8. Avondvierdaagse: er wordt een standpunt vanuit school geformuleerd 

en met de OR besproken. Insteek is avond4daagse faciliteren en 

administreren. Het is een buitenschoolse activiteit. 

9. Studiedagen 2023-2024 (voorjaarsvakantie): De wens van veel ouders 

is de dag voor de voorjaarsvakantie een studiedag inplannen ivm 

wintersport. 

10. Notulen en vergaderdata online: De data staan nog steeds niet in social

schools, Siegrid mailt d.vanderbie@obs-t-span.nl hiervoor.

11. W.v.t.t.k. Absentiemelden via Social Schools, kan dat nu? Ja is 

mogelijk. Elektrische stepjes lijken minder te worden. Er zijn wel 

gezinnen bij wie armoede speelt, er zijn een paar gezinnen die extra 

bijdrages krijgen. Even opletten of kinderen wel voldoende fruit 

meekrijgen, nu het schoolfruit gestopt is. Gaat er ook iets van het 

extra geld richting de leerkrachten? In de vorm van salaris kan dat 



niet, maar wel bijvoorbeeld studiedagen/uitjes. Er wordt gewerkt aan 

de onderwijsdoelen per kind die op papier moeten staan.


